

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China
Hong Kong Island and Kowloon Secondary Schools Regional Committee
Inter-School Athletics Competition
Promotion and Relegation arrangement for 2024-25 to 2026-27 season

1. Introduction:

There are 16 schools and 12 schools in Division One Boys & Girls in Inter-school athletics competition respectively. Division Two consist of 24 schools in both Boys & Girls and the rest of entries will be in Division Three in their respective areas. After thorough discussions over the years, the Regional Committee felt it is the appropriate time to **unify the number of schools in Division One Boys & Girls to 16 schools**. Therefore, the promotion & relegation arrangement for **girls** as below will take effect from the coming season (no changes for boys):

1.1 **2024-25** season :

Division One: The last 2 schools in the overall points will be relegated to Division Two.

Division Two: The first **4** schools in the overall points will be promoted to Division One. The last 4 schools in the overall points will be relegated to Division Three.

Division Three (4 Areas): The first **2** schools in the overall points in each area will be promoted to Division Two.

1.2 **2025-26** season :

Division One: The last 2 schools in the overall points will be relegated to Division Two.

Division Two: The first **4** schools in the overall points will be promoted to Division One. The last 4 schools in the overall points will be relegated to Division Three.

Division Three (4 Areas): The **first school** in the overall points in each area will be promoted to Division Two.

1.3 **2026-27** season onwards :

Division One: The last 2 schools in the overall points will be relegated to Division Two.

Division Two: The first **2** schools in the overall points will be promoted to Division One. The last 4 schools in the overall points will be relegated to Division Three.

Division Three (4 Areas): The first school in the overall points in each area will be promoted to Division Two.

1.4 With promotion and relegation arrangement as above, the number of schools in each division of athletics (Girls) are as follows:

Division	Number of schools (Girls)		
	24-25	25-26	26-27 onwards
One	12	14	16
Two	24	26	24
Three (4 Areas)	Remaining Participating Schools	Remaining Participating Schools	Remaining Participating Schools

For enquiries, please contact our secretariat at 2711 9182.

To: PE Panel and Teacher in charge of Athletics

Date: 17th April 2024

中國香港學界體育聯會
港島及九龍地域中學分會
中學校際田徑比賽
2024-25 至 2026-27 年度女子組升降制度安排

1. 簡介:

現時港島及九龍地域中學分會中學校際田徑比賽第一組男子有 16 間學校，女子 12 間學校。第二組男子及女子各有 24 間學校，而其他參賽學校則分配於第三組。分會及其轄下的賽制研究小組和田徑比賽管理委員會進行會議，參考不同意見及現況，經深入討論後，決議統一田徑比賽第一組女子及男子的學校數目，由 2026-27 年度起，將各有 16 間學校，因此女子組升降制度安排如下(男子組維持不變)：

1.1 於 2024-25 學年：

第一組 團體名次最末之 2 間學校降落第二組。

第二組 團體首 4 名升上第一組，最末之 4 間學校降落第三組。

第三組 (四個區別) 每區團體首 2 名升上第二組。

1.2 於 2025-26 學年：

第一組 團體名次最末之 2 間學校降落第二組。

第二組 團體首 4 名升上第一組，最末之 4 間學校降落第三組。

第三組 (四個區別) 團體首名升上第二組。

1.3 於 2026-27 學年起，回復以下升降制度，跟男子組同樣為：

第一組 團體名次最末之 2 間學校降落第二組。

第二組 團體首 2 名升上第一組，最末之 4 間學校降落第三組。

第三組 (四個區別) 團體首名升上第二組。

1.4 配合以上升降制度，田徑比賽女子組學校數目如下：

組別／年度	女子組學校數目		
	2024-25	2025-26	2026-27 起
第一組	12	14	16
第二組	24	26	24
第三組 (四個區別)	餘下 參賽學校	餘下 參賽學校	餘下 參賽學校

如有任何查詢，請致電2711 9182與學體會職員聯絡。

致：港島及九龍地域中學分會會員學校體育主任及田徑負責老師

日期：二零二四年四月十七日